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Zaključci 27. sjednice Školskog odbora Osnovne škole Bogumila Tonija, održane 27. veljače 2023. godine: 

 

Sjednici su Lucija Peles, Mirela Crnjak, Nikolina Tičinović Čavrag, Ismeta Čerkez, Ivana Čališ, Gordana Vrzić i ravnateljica 

Milena Kolarec  

 

Dnevni red 27. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

  

Zapisnik s 26. sjednice Školskog odbora jednoglasno je prihvaćen. 

Prisutni članovi Školskog odbora jednoglasno prihvaćaju prijedlog te daju suglasnost na  sve točke dnevnog reda. 

 

Učiteljice Ana Haralović i Petra Jurković rade u produženom boravku od 2019. godine. Učiteljice će s navedenim datumom 

početi raditi u razredima – A. Haralović u PŠ Farkaševac, a P. Jurković u matičnoj školi.  

Njihovim prelaskom u nastavu, upražnjena su dva mjesta u produženom boravku pa Škola treba suglasnost Školskog odbora 

za raspisivanje natječaja za dva spomenuta učitelja u produženom boravku. 

Učiteljica Sanja Dumić, koja je radila kao zamjena učiteljice u nastavi, s 1. ožujka počet će raditi u produženom boravku do 

završetka natječaja. 

Školski odbor jednoglasno je prihvatio prijedlog ravnateljice za preraspodjelu radnih mjesta učiteljica iz produženog boravka 

te je jednoglasno dao suglasnost za raspisivanje natječaja za popunjavanje upražnjenih radnih mjesta učiteljica u produženom 

boravku. 

 

Kako se obim posla kuharica i spremačica znatno povećao uvođenjem obroka za sve učenike, postoji potreba za 

zapošljavanjem kuharice i dviju spremačica. U Školi je kao spremačica radila Ivona Baždar, koja je po struci kuharica, pa je 

gospođa Baždar odlukom ravnateljica zaposlena na 60 dana početkom drugog obrazovnog razdoblja. Budući da suglasnost 

MZOŠ još uvijek nije stigla, Grad Samobor financira plaću dodatne kuharice do dobivanja suglasnosti MZOŠ ili najdalje do 

30. lipnja.  

Također, Grad Samobor dao je suglasnost da se iz izvora Donacije isplaćuje iznos u vrijednosti 2+2 sata (dopodne i popodne) 

spremačicama koje imaju povećan obim posla, a u vidu svojevrsnoga stimulansa. 

Školski odbor jednoglasno dao suglasnost za prijedlog ravnateljice. 

 

Ravnateljica je Školski odbor podsjetila kako u Školi postoji potreba za učiteljem matematike na pola satnice na određeno 

radno vrijeme. Kako na burzi rada nema učitelja matematike, a jedini kandidat bila je učiteljica razredne nastave, ista je 

primljena na šest mjeseci. Međutim, prema Zakonu o radu, osoba na isto radno mjesto na određeno vrijeme može biti 

primljena najviše tri puta. Stoga postoji vjerojatnost da učiteljica, koja trenutno radi na tome radnome mjestu, neće moći 

konkurirati za isto po isteku trenutnoga ugovora o radu. 

Ravnateljica je još jednom istaknula problematiku manjka spremačica i domara. Rekla je kako je MZOŠ u više navrata slala 

upite, ali suglasnost se još čeka. Ista je problematika po pitanju stručnih suradnika. 

Ravnateljica je najavila da će 10. ožujka Škola biti domaćin županijskoga Natjecanja iz biologije za osnovne i srednje škole 

Zagrebačke županije. Zbog složenosti u organizaciji i provedbi, a ponajviše zbog brojnosti učenika koji sudjeluju na 

natjecanju, nastava za učenike Škole taj će dan biti realizirana online.  

U ožujku se provode i nacionalni ispiti za učenike osmog razreda. Na Školskom odboru predloženo je da plavi turnus, koji 

čine učenici šestog i osmog razreda, u dane pisanja ispita nastavu realizira u jutarnjoj smjeni. Na taj bi se način nastavni 

proces u najmanjoj mjeri remetio. U te će dane učenici plavog turnusa imati i posebne, privremene rasporede sati. 

Školski se odbor složio s prijedlogom. 

 

 

Sjednica je završila u 18.30 sati. 

 

 

 

                                                                                     Predsjednice Školskog odbora 

     Gordana Vrzić 

 


